
Zápisnica zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEESTVA
konaného dna 23.04.2021 o 15:00 hod. v obradnej miestností OcU v Kapušanoch

rokovanie 03/2021
KY-147/2021/OCU-4

Datum konania:
Začiatok rokovania:
Miesto rokovania:
Rokovanie OcZ:
Přítomní:

23. 04.2021
15:00 hod.
obřadná sieň, OcU Kapušany
3/2021
RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
Ing. Miroslav Bohatá
Ing. Ludmila Hamarová, PhD., příchod o 15:36 hod.
Ing. Andrea Havrillová
Ing. Milan Maňkoš
Radoslav Namešpetra, příchod o 16:25 hod.
Ing. Peter Palovič
RNDr. Pavol Petrovský, příchod o 15:39 hod.
Mgr. Lenka Smetanková
Ing. Igor Revay
Ing. Ján Tirpák - hlavný kontrolor obce
Mgr. Janka Šímová, riaditel'ka ZŠ s MS Kapušany
Božena Kováčova, ekonomické oddelenie ZŠ s MS
Kapušany, odchod o 15:30 hod.
Be. Patrik Masma, P. Prevužňák, příchod o 16:00 hod.,
odchod o 17:27 hod.
Ján Jakubík, příchod o 18:07 hod., odchod o 19:07 hod.
Mgr. Maria Máj irská, zapisovateFka

Zvereinený program

l. Otvorenie

2. Vol'ba komisií /návrhová, určeme overovatel'ov zápisnice/
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

3. Schválenie zveřejněného programu
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

4. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OcZ zo dna 29. Ol. 2021
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

5. Rozpočtové opatřeme č. 1/2021 ZŠ s MS Kapušany
Předkládá: Božena Kováčova, ekonomické oddelenie ZS s MS Kapušany

6. Rozpočtové opatřeme č. 1/2021 obce Kapušany
Předkládá: Mgr. Zdenka Rimková, referát ekonomiky, evidencie majetku,
personalistiky

7. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolora obce Kapušany za rok 2020
Předkládá: Ing. Ján Tirpák, hlavný kontrolor

8. Návrh VZN obce Kapušany č. 1/2021 o pridel'ovani nájomných bytov vo vlastníctve
obce Kapušany
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce

9. Rokovací poriadok Obecného zastupitel'stva v Kapušanoch
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
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10. Schválenie dotácií z rozpočtu obce Kapušany
Předkládá: Ing. Igor Revay, předseda Komisie finančně], rozpočtovej, legislatívnej a
správy majetku obce Kapušany

11. Správa o činnosti obecnej knižnice za rok 2020
Předkládá: Mgr. Lucia Marcinová, referentka obecného úřadu, knihovníčka

12. Prerokovanie vyhlásenia stavebné] uzávěry v lokalitě Pod hradom
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

13. Ziadosti:
a) Ziadosť o poskytnutie finančného příspěvku na prevádzku zariadenia pře seniorov
ICHTHYS n.o. Bardejovské Kúpele
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce
b) Žiadosť o poskytnutie finančného příspěvku na prevádzku zariadenia pře seniorov
Sociálny dóm ANTIC n.o. Bardejov
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce
c) Žiadosť o predlženie platnosti nájomnej zmluvy v 18 b.j.
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálně] práce
d) Ziadosť o prenájom časti pozemku vo vlastníctve obce úl. Sadová, par. C. KN C
241/1
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a obce
e) Žiadosť o osadenie betonového elektrického štípu
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a obce
f) Ziadosť o základné vybavenie kuchyně
Předkládá: Mgr. Janka Šímová, riaditel'ka ZS s MS Kapušany

14. Rózne
15. Závěr

K bodu č. l: Oh?orenie

Starostka obce přivítala všetkých přítomných na rokovaní OcZ. Konstatovala, že OcZ
je uznášaniaschopné, na úvod rokovaniaje přítomných 6 poslancov.

K bodu č. 2: Voťba komisií /návrhová, určenie overovateťov zápismce/

Do návrhové] komisie starostka obce navrhla: Ing. Andreu Havrillovú, za overovatel'ov
zápisnice: Ing. Miroslava Bohatu, Ing. Milana Maňkoša. Poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 14/2021
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch

schvaluje návrhovú komisiu:
určuje za overovatel'ov zápisnice:

Hlasovanie poslancov:
ZA: 6 PROTI: O

Ing. Andreu Havrillovú
Ing. Miroslava Bohatu
Ing. Milana Maňkoša

ZDRŽAL SA: O

2/21



Zápisnica zo zasadnutía OBECNÉHO ZASTUPITEESTVA
konaného dna 23. 04. 2021 o 15:00 hod. v obradnej miestnosti OcU v Kapušanoch

rokovanie 03/2021
KY-147/2021/OCU-4

K bodu č. 3: Schválenie zvereineného prosramu

Starostka obce přítomným prečítala zveřejněný program.

• Uznesenie č. 15/2021
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje zveřejněný program rokovania.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 6 PROTI: O ZDRŽALSA:0

K bodu č. 4: Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí OcZ zo dna 29. Ol. 2021

Starostka obce konstatovala, že na zasadnutí OcZ dna 29. Ol. 2021 bolí přijaté
6 uznesenia. K plnému uznesenia č. 13/2021 týkajúceho sa kupy spoluvlastnického podielu
pozemku, parcelně číslo KN C 1268 k.ú. Kapušany - kupa přeběhla, bol podaný návrh na vklad
na katastrálny odbor Okresného úřadu Prešov. Zástupca starostky doplnil, že cena znaleckého
posudku bola 21,40 €/m2, predávajúca súhlasila s cenou 10 €/m2. Kupná cena bola 3268 €.

• Uznesenie č. 16/2021
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch berie na vedomie stav plnenia uznesení zo zasadnutia
Obecného zastupitel'stva obce Kapušany konaného dna 29. Ol.2021.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 6 PROTI: O ZDRZAL SA: O

K bodu c. 5: Rozpočtové opatrenie č. 1/2021 ZS s MS Kapušanv

Starostka obce odovzdala slovo p. Kováčovej. Pani Kováčova predniesla dóvodovú
správu k úpravě rozpočtu ZŠ s MS Kapušany. Podrobné informovala o změnách v rozpočte
ZS s MS K-apušany. Celková úprava rozpočtu v přenesených a originálnych kompetenciách:
+130 345,17 €, z toho:

v^ Normativně finančně prostriedky: + 18 704,-€
v^ Nenormatí vně finančně prostriedky: + 93 216,-€
^ Originálně kompetencie: + 18 425,17 €.

K danému bodu neboli otázky, pristúpilo sa k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 17/2021
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje rozpočtové opatřeme č. 1/2021 ZŠ s MS
Kapušany.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 6 PROTI: O ZDRŽALSA:0

Starostka obce sa opýtala přítomných poslancov, či má niekto otázky na pani riaditeťku ZŠ
s MS Kapušany ohl'adom prevádzky školy. P. Smetanková infonnovala, že před mesiacom bolo
online rokovanie Rady školy. P. Bohatá uviedol, že oboznámil pani riaditel'ku o záměre
výstavby ihriska v Parku svátých Cyrila a Metoda v priestoroch zelenej plochy v blízkosti
asfaltového ihriska.

Pani riaditel'ka ZS s MS Kapušany a p. Kováčova o 15:30 hod. opustili rokovanie OcZ.
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K bodu č. 6: Rozpočtové^patrenie č. 1/2021 obce Kapušany

Předseda fmančnej komisie p. Revay uviedol, že v rozpočte v príjmovej časti došlo
k navýšeniu příjmu z daní, navýšil sa rozpočet o rozpočtové opatřeme ZŠ a přišli finančné
prostriedky na sčítanie obyvatel'stva. Výdaje sa upravili o sčítanie obyvatel'stva (zahrňajú
mzdy a náklady na spotrebný materiál), právně služby. Navýšenie originálnych kompetencií
v příjmech sa premietlo vo výdavkovej časti. Finančná komisia odporúča rozpočtové opatřeme
obce č. 1/2020 schválit'. P. kontrolor - sleduje stav, či je vyrovnaný rozpočet. Pristúpilo sa
k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 18/2021
Obecné zastupitel'stvo v Kapvišanoch schvaluje rozpočtové opatřeme č. 1/2021 obce Kapušany.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 6 PROTI: O ZDRŽALSA:0

K bodu č. 7:Správa o kontrolnei činnosti hlavného kontrolora obce Kapušany za rok 2020

Hlavný kontrolor obce informoval, že kontrolná činnosť bolaprispósobená pandemickej
situácii, personálnym změnám na obecnom úřade. Stanovisko k závěrečnému účtu z roku 2019
- bez výhrad, pokladna - vznikli nezra vnalo stí v rozdělení na hlavnú a přidruženu pokladnu.
Petície a sťažnosti neboli podané. Při kontrole čerpania rozpočtu k 30.6.2020 nemali účtovné
doklady vypovedatel'nu hodnotu vzhFadom k personálnym změnám (o 15:36 hod. sa na
rokovanie OcZ dostavila p. Hamarová - na rokovaní přítomných 7 poslancov). Každý príjemca
dotácie z OcU ódo vzdal vyučte vanie - co je potřebné dodržať, bude rozebrané v inom bode
rokovania (priderovanie dotácií). Kontrola dokladov z účtovníctva - chýbali podpisy finančnej
kontroly z minulosti na účtovných dokladoch. Tieto nedostatky sa odstranili. Uznesenia sa
kontrolovali na OcZ (o 15:39 hod. sa dostavil p. Petrovský, na rokovaní přítomných
8 poslancov). P. kontrolor upozornil, aby sa při nesplnění povinnosti poplatníkov a daňovníkov
robila kontrola platieb. V roku 2020 klesal výběr daní z nehnutel'nosti oproti roku 2019, ale
počet výmerov bol vyšší. Kontrola příjmu z daní a poplatkov sa robila až koncom roku 2020.
Nedoplatky od roku 2010 v sumě 34 000 €, pričom suma 20 000 € je z obdobia 2013-2014 -
pravděpodobné keď skončila firma Radoma. Učtovnícky sa to nedá vysporiadať, pokial' nebude
finna vymazaná z obchodného registra. Reálné sú nedoplatky na daniach cca 14 000 €.
Upozornil na zasielanie upomienok, výziev na úhradu, připadne penalizácií. Zasielal stanovisko
k rozpočtu obce. V škole bola začatá kontrola, zameral sa na faktury, zraku 2019 boli
v poriadku. Zaslal stanovisko k návratnej finančnej výpomoci. Podiel'al sa na přípravě VZN,
směrnic, vykonával poradenskú čiimosť. Odporúča OcZ zobrať správu na vedomie. Poslanci
nemali otázky, pristúpilo sa k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 19/2021
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch berie na vedomie Správu o kontrolně] činnosti hlavného
kontrolora obce Kapušany za rok 2020.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O
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K bodu č. 8: Návrh VZN obce Kapušanv č. 1/2021 o prideťovaní nájomných bytov vo
vlastnícťve obce Kapušanv

Starostka obce v krátkosti informovala, že návrh VZN bol spracovaný z dovedu
komplexnej úpravy nájomných vzt'ahov v obecných budovách, konkrétné požiamej zbrojnice.
V něj sú v súčasnosti dva bytové priestory. Jeden využívajú Kapušanske richtaroše na nácvik,
dmhý byt je obývaný. Tento bytový priestorje evidovaný ako nebytový priestor (zasadačka,
sklad). Bolo potřebné připravit' VZN, v ktorom bude určený spósob výpočtu nájmu za bytový
priestor, aby sa mohla připravit' nová nájomná zmluva. Je potřebné spracovať projektovú
dokumentáciu a následné požiadať stavebný úřad, aby došlo k preklasifikovaniu nebytového
priestoru na bytový priestor. Návrh VZN bol vyvěšený podl'a platnej legislativy 15 dní, počas
tejto doby bola zaslaná pripomienka od obecného právníka. Kvyhodnoteniu pripomienok
zasadala komisia, zápisnica z komisie bola poslancom zaslaná.

P. Revay informoval o zasadnutí komisie. Právník doplnil ku každému spósobu ukončenia
zmluvy výpovednú lehotu l mesiac, ktorá začíná plynut' prvým dňom mesiaca nasledujúcom
po dni doručenia. Druhá pripomienka bola podaná na zasadnutí komisie - v návrhu VZN bol
uvedený návrh minimálnej ceny, podl'a nariadenia vlády má byť uvedená maximálna cena.

Podl'a nariadenia vlády sa přepočítala suma na mesiac a následné na 13,46 €/m2 za rok za
obytnú plochu a 6,29 €/m2 rok za vedťajšie plochy bytu. Komisia schválila obidva
pripomienky. P. Smetanková sa opýtala, či sa to týká jednoho bytu alebo obidvoch bytov.
P. Palovič - ano, v požiarnej zbrojnici budu oficiálně dva byty, ktoré sa dajú prenajať a pivničné
priestory. P. Maňkoš sa opýtal, prečo je taká nízká suma za prenájom. P. Revay - je to
maximálna možná suma, která vychádza z opatrenia ministerstva financií - týká sa bytov vo
vlastníctve obce. Pristúpilo sa k hlasovaniu.

• Uznesenie c. 20/2021
Obecné zastupitel'stvo v K-apušanoch sa uznáša na Všeobecné záváznom nariadení obce
Kapušany č. 1/2021 O pridel'ovani nájomných bytov vo vlastníctve obce Kapušany.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽALSA:0

O 16:00 hod. sa na rokovanie OcZ dostavili p. Masma a p. Prevužňák.

Starostka obce sa opýtala poslancov, co s bytovým priestorom, vktorom nacvičuje MS S
Kapušanske richtaroše. Stanovisko obecnej rady je nájsť pře nácvik MSS Kapušanske
ňchtaroše iné miesto a byt ponuknut' do prenájmu přednostně členom DobrovoFného
hasičského zboru obce. P. Revay poznamenal, že schválením VZN obec musí tento priestor,
vktorom nacvičuje MS S Kapušanske richtaroše, prenajať. Pani starostka informovala, že
v tomto bylo vom priestore nie je kuchyňská linka. P. Smetanková sa opýtala, či by nebolo
možné prenajať byt osobě v hmotnej núdzi. P. Bohatá - neuvažuje sa tento byt nechať voFný
ako dočasné krizové býváme v případe nešťastia, núdze, karantény? P. Revay sa pňkláňa
k prideleniu bytu osobě v núdzi. P. Maňkoš sa opýtal, či v případe upokojenia pandemické]
situácie bude mať MSS Kapušanske richtaroše priestory na skúšanie. P. starostka -je to naše
těleso, samozřejmé by sa malí nájsť priestory v kultúrnom stánku, v našom případe kulturný
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dóm. P. Palovič sa bol v byte pozrieť. Tým, že je to neobývané, byt chátra. Stanovisko obecnej
rady: byt přednostně prenajať niekomu z hasičského zboru aj vzhl'adom na to, že mávajú každý
týždeň pohotovost' a zároveň by to pósobilo ako motivačný faktor na vykonáváme činnosti
DHZO. P. Havrillová navrhla, že by bolo dobré mať k dispozícii byt pře případ nešťastia,
nepriaznivej životnej situácie, havarijného stavu,.... Možno by sa to mohlo riešiť nadstavbou na
kultúrnom dome.

Starostka skonštatovala, že váčšina poslancov je za nájom bytu. Položila otázku, či bude do
bytu investovat' obec. Nie je tam zariadená kuchyňa. P. Hamarová poznamenala, že ak by
investoval nájomca, cenu kuchyně by bolo potřebné zohFadniť v nájme. Pani Hamarová by bola
skór za to, aby kuchyňu dala urobit' obec. P. Palo vič -je tam len sporák, ale linka vóbec nie.
P. Havrillová - ak obec ponuka priestory na prenájom, malá by do nich investovat', aby tam
bolo základné vybavenie. P. Smetanková ten byt viděla, myslí si, obec by malá byt připravit'.
Je za to, aby sa urobila prvotná údržba. P. kontrolor -je to obecný majetek, obec sa má o to
starat', dať byt do vhodného stavu. Takéto neseme je vhodné aj z účtovného hradiska.

Starostka obce uzavřela diskusiu so závěrem dať bytové priestory na prenájom, ale až keď bude
byt vo vhodnom stave.

K bodu č. 9: Ro kovací poriadok Obecného zastupitel'stva v Kapušanoch

Starostka obce odóvodnila návrh změny rokovacieho poriadku. Rokovací poriadok bol
doplněný o bod rokovanie počas krízovej situácie. Póvodný rokovací poriadok bol z roku 2016,
dodatok bol k němu robený v roku 2018. V návrhu nového rokovacieho poriadku bol dodatok
z roku 2018 zapracovaný. Změna oproti póvodnému rokovaciemu poriadkuje v § 7, bod 5, třetí
odsek, týká sa doplnenia programu rokovania OcZ: „Schválený program zasadnutia obecného
zastupitel'stva možno v priebehu zasadania meniť, popřípadě doplňať." O změně, popřípadě
doplnění sa hlasuje a je potřebný súhlas nadpolovičnej váčšiny všetkých poslancov. Každá obec
musí dodržiavať Zákon 369/1990 o obecnom zriadení, ale obec si rokovací poriadok móže
uplatnit' na svoje podmienky. Vyjadrenia poslancov:

P. Hamarová by ten bod nechala pře každý případ. Ak poslanci uznajú, že návrh nie je
dostatočný, aj tak nemusia přijat' uznesenie.

P. Maňkoš - citoval: „...móže nechať, popřípadě doplňať". Ak nastane situácia, keď nějaký
bod programu nebude připravený, nemusí sa měnit' program. P. Tirpák poznamenal, že keď
nebude dostatočný materiál, nebude sa musieť uznesenie přijat'.

P. Smetanková - má skúsenosť zo zasadnutia inej organizácie, kedy na začiatku zasadnutia sa
doplnil este jeden bod programu. Bol schválený len zaradením do programu, pričom účastníci
nemali k tomu podklady. Potom sa opýtala, či je vyvinutá aj nějaká aplikácia pře obce na
rokovania OcZ online. Starostka obce o tom nemá informáciu.

P. Maňkoš - ak sa chce doplnit' bod do programu rokovania, musí byť schválený nadpolovičnou
váčšinou všetkých poslancov. Ak sa vypustí tento bod z rokovacieho poriadku a nastane krizová
situácia počas konania zastupitel'stva, už by OcZ nemohlo doplnit' bod do programu aprijať
k tomu uznesenie.
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Starostka obce podotkla, že změna, doplnenie programu rokovania je možné na začiatku
rokovania.

(O 16:25 hod. sa dostavil p. Namešpetra. Na rokovaní je přítomných 9 poslancov).

P. Havrillová - při týchto situáciách zásada krizový štáb, kedy sa móže rozhodnúť na krízovom
štábe a potom neskór k tomu móže přijat' uznesenie obecné zastupitel'stvo na svojom
najbližšom zasadnutí.

Starostka obce sa opýtala, či má niekto k celému dokumentu pripomienky. Následné dala
hlasovat' abode §7, článok 5: ...schválený program možno meniť, popřípadě doplňať... - za
zachovanie vety:

Za: Maňkoš

Proti: Bohatá, Smetanková, Revay, Hamarová, Havrillová

Zdržal sa: Petrovský, Namešpetra.

Hlasovalo 8 poslancov, p. Palovič nebol přítomný - opustil miestnosť o 16:28 hod., prišiel o
16:29 hod.

Pristúpilo sa k hlasovaniu:

• Uznesenie č. 21/2021
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje Rokovací poriadok Obecného zastupitel'stva
v Kapušanoch.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 9 PROTI: O ZDRŽALSA:0

K bodu č. 10: Schválenie dotácií z rozpočtu obce Kapušany

P. Revay - předseda fmančnej komisie konstatoval, že bolo doručených 13 žiadostí
opridelenie dotácie podl'a VZN č. 1/2017 opodmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu
obce. Poslanci dostali všetky žiadosti, teda vedia, na aké účely sú žiadané finančné prostriedky.
20. februára 2021 zasadala finančná komisia a predsedovia komisie sportu a kultúrnej komisie.
Všetky žiadosti splnili podmienky podl'a VZN č. 1/2017. Poslanci předložili návrh na
rozdelenie sumy urcenej na dotácie z rozpočtu obce tak, aby finančně prostriedky bolí využité
co najhospodámejšie anajefektívnejšie. Pán Maňkoš upozornil, aby niektoré organizácie
nevykazovali občerstvěme (netýká sa to športovej organizácie) a květy pře jubilantov, pretože
to podl'a VZN nie je oprávněným výdavkom. P. Havrillová sa opýtala, akým algoritmom sa
postupovalo, keďže váčšine žiadostí sa yyhovelo vplnej výške a MFC má dotáciu oproti
žiadosti výrazné zníženú. P. Revay - vychádzalo sa z počtov členov organizácie, podl'a spósobu
využitia prostriedkov a podFa maximálnej sumy, kol'ko je na daný účel vyčleněných v rozpočte.
V rozpočte je 20 000 €, žiadaných bolo 31 400 €.

P. Bohatá - návrh je podl'a něho spravodlivý aj vzhl'adom k rozpočtu, k vyúčtovaným
prostriedkom.
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P. Smetanková - argumety sa zdajú racionálně a reálné. Prečo MFC 1500 €? Podpoří sa aj
futbalový kemp.

P. Bohatá - organizácie májů už ustálené aktivity, nieje nutné zásadné meniť příspěvky, ak by
bolo viac financií, rozšířil by sa okruh aktivit.

P. Havrillová je tiež za to, aby sa navýšil rozpočet finančných prostriedkov pře čiimosť
organizácií. Aby sa rozšířil pře oblast' sportu. Obec móže sport podporiť budováním
infrastruktury, napr. výstavbou ihrísk. Obec móže podporovat' sport aj rozvij aním športových
činností.

Kontrolor - bude trvat' na tom, aby bol v zmluve zakotvený a dodržaný účel použitia
prostriedkov v zmysle VZN.

P. Maňkoš sa opýtal hlavného kontrolora, či by bolo možné do zmluvy definovat' podmienky,
za kterých by sa mohli organizácie podieFať napr. na uprataní priestorov obce. Okolo ciest
a potokovje vel'a odpadkov. P. kontrolor by to dal odkonzultovať právníkovi. Pani starostka -
bolo by dobré dať aj konkrétny návrh. P. Havrillová - skór v tej oblasti, v ktorej pósobia. P.
Bohatá - napr. futbalisti robia vel'a ohl'adom poriadku na futbalovom ihrisku - napr. prerábali
šatné, vymal'ovali podhl'ad, přitom je to majetok obce, aj keď ho májů v prenájme. P. Maňkoš
- oni tam pósobia, urobili to pře seba.

P. Smetanková poprosila, aby sa střetli jednotlivé komisie a dohodli nějaké podmienky, ako
oslovit'jednotlivé organizácie.

Pani starostka připomenula, že na přípravě rozpočtu sa podiel'ali členovia finančně] komisie
a členovia obecnej rady. Třeba na to památať při zostavovaní rozpočtu.

P. Prevužňák a p. Masrna sa přihlásili oslovo. Pani starostka podl'a rokovacieho poriadku
limitovala dlžku vystúpenia - na l O min.

P. Prevužňák (16:45 hod.) - k odpadkom - 22. 4. bol Den Země, s rodinou smě vyzbierali
odpadky v směre od pekárně k altánku pod hradem. Nemusia to robit' len organizácie. Nie je
problém s dobrovol'nickou činnosťou. Myslím si, že aj chlapci z MFC budu rádi, ak sa budu
mócť zúčastnit' dobrovol'nickych aktivit.

Pán Masma - v obci existuje nová struktura 1'udí, ktorí sú připravení pomoct' v oblasti
mládežnického sportu. Mám dojem, že tu chyba strategický plán v oblasti ftitbalu. Je evidentné,
že je tu dlhodobá stagnácia. Vypracovali smě graf za posledných 6 rokov s úrovňami
mládežnických súťaží. Za posledných šest' rokov dorastenci a žiaci klesli o dvě úrovně nižšie.
Problémomje, že počet dětí v týchto kategóriách klesá, dlhodobo sa nevěnuje pozornost' tejto
oblasti. K dnešnému dnu je len 7 registrovaných hráčov, ktorí móžu hrať za starších žiakov aj
vbudúcej sezóně. Problém je, že při všetkých kategóriách je len jeden trenér, ktorý sa
z časového hl'adiska nemóže dostatočne věnovat' všetkým. Trenér má mať při každej kategorii
(žiaci, dorastenci, muži) iné aktivity, ciele. MFC vzniklo v roku 2018 ako subjekt, ktorý by mál
poskytovat' mladým Fuďom v obci Kapušany primerané podmienky na sport. Situácia před
vznikom MFC bola taká, že v obci bolo evidovaných 15 dětí do 13 rokov venujúcich sa
športovým aktivitám. Vraku 2021 máme 61 dětí, teda 4-násobný nárast. Pře dlhodobú

8/21



Zápisnica zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEESTVA
konaného dna 23.04.2021 o 15:00 hod. v obradnej miestností OcU v Kapušanoch

rokovanie 03/2021
KY-147/2021/OCU-4

udržateFnosť potřebujeme kvalitně zázemie, od personálneho po materiálně: odbomíkov,
pravidelný příjem finančných prostriedkov, príspevok na dopravu a pod. Domnievame sa,zeje
potřebné stanovit' strategický plán rozvoja sportu, konkrétné futbalu - určit' ciele a projekty -
aktivity, ako ich dosiahnuť. Podařilo sa přepojit' materskú školu, základnu školu a MFC.
V krúžku pracuje 16 dětí. V materské] škole a v l. ročníku ZŠ s MS Kapušanyprebieha projekt
Dajme spolu gól. MFC pravidelné trénuje 3x do týždňa, zúčastňuje sa súťaží, organizuje Letný
futbalový kemp. Je dobré zabezpečit' si extemého partnera, ktorý bude vzdělávat' trénerov, aby
sa nestalo, že všetky kategorie bude trénovat'jeden trenér. Stávalo sa, že žiaci přehrávali zápasy
s vysokým skóre. Mohlo by sa to realizovat' tým, že by hrávala miniliga - zápasy bez hodnotenia
so zohl'adnenim schopností hráčov.

Ciel'om bolo zjednotenie aktivit s OŠK. Snažíme sa o to, aby futbal bol nějakým spósobom
zjednotený do budúcnosti. Ak sa nenajde spoločné riešenie medzi OSK a MFC, uvítali by smě,
aby boli nastavené rovnaké podmienky pře všetkých, přeprava rovnako pře 15-ročných, aj
9-ročných, rovnaké šatnové podmieiiky.

Starostka obce - váš příspěvek sa týkal športového života v oblasti futbalu, nie pridel'ovania
dotácií. Strategický plán je záležitost' aj športovej komisie. Viazne komunikácia medzi
sparto vcami.

P. Masma - neočakávame, že to teraz na OcZ bude niekto riešiť. Ponúkame cestu - máme Pudí,
podmienky azáujemcov otieto aktivity. Je potřebné skúsiť hFadať riešenia, ako iným
spósobom pomoct' sportu.

Starostka obce - pridel'ovanie dotácií by málo byť len podporné, organizácie by malí hl'adaf aj
iné spósoby financovania svojich činností. Budem rada, ak sa při přípravě rozpočtu najde vačší
obnos finančných prostriedkov pře sport.

P. Prevužňák požiadal, aby futbalové ihrisko bolo sprístupnené veřejnosti dlhšie ako len od
17:00 hod. popoludní, hlavně počas vol'nych dní a v letných mesiacoch počas prázdnin.
Starostka obce - ďakujeme za pripomienky.

P. Petrovský sa opýtal p. Masmu, kol'ko májů vyškolených trénerov. Na sociálně] sieti je na
fotkách len p. Masma. MFC - máme vyškolených trénerov, ďalší dvaja májů záujem
vypomáhat'.

P. Petrovský - spomínali sté 61 členov. P. Masma - 61 je počet dětí, ktorí sa zapojili do aktivit
(krúžok, materská škola....). P. Petrovský upozornil, zeje potřebné dať si pozor na interpretáciu,
kol'ko je reálné aktívnych členov, pretože na turnaje chodí cca 8 dětí. Je potřebné primerane
reflektovat' statistiku.

P. Masrna - možno by bolo dobré prijať VZN, aby finančné prostriedky bolí pridel'ovane podl'a
počtu členov.

P. Havrillová - poviem len jednu vetu. Ide o to, či chceme my poslanci OcZ ako aj obec,
podpořit' futbal v obci. Před dvomi rokmi bolo povedané, že chceme.
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P. Petro vský - já by som to rád podpořil, len nevidím nejakú koncepciu. Ak to proporciálne
zoberiem, súhlasím s návrhom dotácií. Museli by smě ísť do vel'kych detailov, aby smě viděli
statistiku.

P. Hamarová navrhla znížiť príspevok pře Klub seniorov, acirkevný zboř Aleluja
o neopodstatněné výdavky na financovanie občerstvenia - každému o 250 €.

P. Smetanková - v žiadostiach nieje vyslovené uvedené, zeje to za občerstvěme.

P. Havrillová - nezabúdajme na to, že senioři sú dotovaní aj v rámci Denného centra sumou
necelých l 000 € ročně na klienta, preto si myslím, že by smě mali rovnoměrné] šie podporovat'
aj mládež.

P. Smetanková - ponechala sa im suma aj vzhl'adom na pandemickú sitáciu, kedy minulý
a tento rok doposial' nemohli vykonávat' aktivity.

P. Hamarová sa rozhodla nepředložit' návrh.

P. Bohatá - vistom směre je aj VZN obmedzujúce. Je žiadúce podporiť seniorov aj
v spoločenskom živote.

Starostka obce uzavřela diskusiu a poprosila predniesť návrh na prijatie uznesenia.

• Uznesenie č. 22/2021
Obecné zastupiteFstvo v Kapušanoch schvaluje organizáciám:

• Slovenský Červený kříž, Uzemný spolok Prešov dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany pře rok
2021 vo výške 900 €,

FS Kapušančan dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany pře rok 2021 vo výške 2 500 €,

OŠK Kapušany dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany pře rok 2021 vo yýške 6 450 €,

• Mládežnické futbalové centrum Kapušany dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany pře rok 2021
vo výške l 500 €,

DHZ Kapušany dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany pře rok 2021 vo výške l 500 €,

Prešovský Gospelový zboř dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany pře rok 2021 vo výške O €,

Kapušany pře všetkých, n.o. celkovú dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany pře rok 2021 vo
výške 7 150 €, z toho ziadatel'om:

Kapušany pře všetkých, n. o. vo yýške 2 000 €,
MS S Kapušanske Richtaroše vo výške l 000 €,
Cirkevný spevácky zboř ALELUJA vo výške 900 €,
Klub seniorov Kapušany vo výške l 500 €,
MSS GLORIA vo výške 900 €,

• Mgr. Jana Tomko Ferenčíková vo výške 850 €.
Mládežnické futbalové centí-um Kapušany - futbalový kemp z rozpočtu obce Kapušany
(rozpočtový účet CVČ) pře rok 2021 vo výške 50 €/dieťa.
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Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: l (Havrillová) ZDRŽAL SA: l (Hamarová)

O 17:27 hod. starostka obce vyhlásila 20 min. přestávku.

P. Prevužňák a p. Masrna opustili rokovanie.

K bodu č. 11: Správa o činnosti obecněl knižnice za rok 2020

Správa o činnosti obecné] knižnice bála poslancom zaslaná. Starostka obce
informovala, že Obecná knižnica bola od 13. januára 2020 otvorená a přístupná podl'a
epidemiologické] situácie veřejnosti, žiakom. Pripomienky od občanov k činnosti obecné]
knižnice je potřebné adresovat' knihovnické.

• Uznesenie č. 23/2021
Obecné zastupiteFstvo v Kapušanoch berie na vedomie Správu o činnosti Obecné] knižnice za
rok 2020.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 9 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu č. 12: Prerokovanie vyhlásenia stavebnej uzávěra v lokalitě Pod hradom

Starostka: Obci Kapušany bolo dna 3. 11. 2020 doručené stanovisko Ministerstva
životného prostredia SR, Sekcie geologie aprírodných zdrojov. Na základe výsledkov
zrealizovaných geologických práč ministerstvo odporúča stavebnému úřadu začat' konáme
o stavebnej uzávěre. VzhFadom na to, že je záujem vtejto lokalitě o vydanie stavebných
povolení, malí by smě dať stanovisko k tejto problematike. V roku 2015 bola stavebná uzávěra
ukončená. V roku 2019 sa realizovala 3. etapa sanačných práč, závěr týchto práč je rozsiahly
dokument k nahliadnutiu na obecnom úřade.

V tejto lokalitě boli vydané dvě stavebné povolenia, sú tam rozostavané dva domy. Další
stavebník chce postavit' montovaný dóm. Starostkou obce bolí stavebníci ústné upozornění na
rizika. Stavebný úřad nemal k dispozícii právny dóvod, prečo nevydat' stavebné povolenie.

P. Palovič sa rozprával s p. Ličákom, geológom, ktorý konstatoval, že posun je vždy. P. Palovič
súhlasí, aby bola vydaná uzávěra.

P. Havrillová doplnila informáciu. V roku 2019 bola na informačnom dni Ministerstva ZP, na
ktorom bela přítomná aj firma Envigeo, ktorá robila 3. etapu sanácie. Hovořilo sa o tom, že
svah je stále aktívny v plytkej hlbke (2,5 - 4 m). Neradi vidia stavebnú činnost' v miestach, kde
je svah aktívny.

P. Smetanková - kedy bolo stavebníkom vydané stavebné povolenie? Starostka - počas mójho
funkčného obdobia. P. Smetanková - je potřebné stavebníkom umožnit' stavbu ukončit'. Este sa
stále monitoruje. P. Palovič - každé dva roky sa bude monitorovat'. P. Smetanková - možno
nemusí byť uzávěra na páť rokov, len 24 mesiacov. P. Palovič - dnes potřebujeme vydat' nějaký
závěr, aby stavebný úřad už nemohol vydávat' stavebné povolenia na ďalšiu výstavbu.
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Starostka obce prečítala §39d stavebného zákona - Rozhodnutie o stavebné] uzávěre. Tiež při
Změnách adoplnkoch č. 4/2019 Uzemného plánu obce bol návrh na vyňatie tohto územia
z individuálnej bytovej výstavby, ale domy už boli rozostavané. Správa z tretej etapy sanácie
bola domčená obci až po schválení Uzenmého plánu obce Kapušany, změny a doplňky č.
4/2019.

P. Smetanková - v správě sa píše, že neodporúčajú vyňat' pol'nohospodarsku pódu na funkčnú
plochu rodinných domov. Ak by Okresný úřad, příslušný odbor mál vědomost', že sa
neodporúča vyňat' podá z poFnohospodárskeho fondu, možno by nepovolil vyňat'
pol'nohospodarsku pódu a potom by ani na stavebný úřad nepřišla žiadosť o stavebné
povolenie. P. Revay - na základe čoho móže pozemkový a lesný odbor reagovat'?
P. Smetanková - na základe správy. P. Revay - ohlásenie o stavebné] uzávěre. Je tam nějaký
termín, dokedy sa musí ten proces uzavrieť? Nie je to definované, či do roka, dvoch? Starostka
obce - rok, dva nie, ale musí tam přeběhnut' určitý proces.

P. Petrovský - nie je možné vydať nějaké přechodné rozhodnutie? Dat' do rozhodnutia -
přechodné obdobie - výnimky, že stavebníci móžu dokončiť stavbu? P. starostka - vieme to
prevent'.

P. Revay - je nějaká možnost' v preklenovacom období nevydat' rozhodnutie? P. Palovič - ak
sa přijme uznesenie, že sa začíná konanie o stavebné] uzávěre, stavebný úřad bude mať
argument, že už začal proces o stavebnej uzávěre.

P. Havrillová - ak bolo vydané stavebné povolenie, mali by smě občanom umožnit' dokončit'
stavbu.

P. Maňkoš - kol'ko móže trvat' konanie o stavebné] uzávěre? Je možnost' pře stavebníkov za
ten čas skolaudovať domy?

Starostka - ak sa přijme uznesenie o podanie návrhu na začatie územného konania o stavebné]
uzávěre, máme možnost' komunikovat' s občanmi, ako dlho im bude trvat' proces kolaudácie.
Budeme komunikovat' s p. Antolom, ako dlho bude trvat' proces vyhlásenia stavebnej uzávěry.
Ak sa přijme uznesenie, je to podklad, že sa v tejto věci koná.

P. Smetanková - v pláne investičných akcií je schválená rekonštrukcia kanalizácie. P. Palo víc
- plánuje sa zrealizovat' do konca roka 2021, sú to vlastně udržiavacie práce, stavebná uzávěra
sa týchto práč nebude dotýkat'.

O 18:07 hod. sa dostavil na rokovanie p. Jakubík.

P. Bohatá -je možnost' využitia pozemkov na iné účely ako na rodinné domy? Postaviť niečo
z 1'ahkej konštrukcie? P. starostka - skór len na zahrádkářské účely.

P. Smetanková navrhla vyhlásit' stavebnú uzávem na obdobie 24 mesiacov, potom by sa
přehodnotila situácia.

P. Havrillová poznamenala, že je to ťažké rozhodnutie vzhl'adom na situáciu majitel'ov
pozemkov.
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P. kontrolor - z hradiska obecného majetku, ak sa niečo stane, náklady na odstraňovanie škod
bude hradit' obec.

Přeběhla krátká diskusia o specifikovaní lokality Pod hradom. Specifikovat' sa bude
v rozhodnutí o stavebnej uzávěre.

• Uznesenie č. 24/2021
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch:

bene na vedomie stanovisko Ministerstva životného prostredia SR, Sekcia geologie
a prírodných zdroj ov vo věci vyhlásenia stavebnej uzávěry v lokalitě Pod hradom,
schval'uje podáme návrhu na začatie územného konania o stavebnej uzávěre v lokalitě
Pod hradom.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 9 PROTI: O ZDRZALSA:0

K bodu č. 13: Žiadostí:
a) Ziadosť o poskytnutie financného příspěvku na prevádzku zariadenia pře

seniorov ICHTHYS n.o. Bardeiovské Kúpele
b) Žiadosť o poskytnutie finančného příspěvku na prevádzku zariadenia pře

seniorov Sociálny dóm ANTIC n.o. Bardejov

P. Hamarová - komunikácia komisie sociálnej a zdravotnej starostlivosti sa uskutočnila
online 8.4.2021, vtom čase sa odporúčalo schválit' obidve žiadosti vzfal'adom kzákonnej
povinnosti obce platit' příspěvky na prevádzku. Zariadenie ICHTHYS n.o. žiadalo sumu 70 €
na mesiac. Sociálna komisia si vyžiadala podklady k spósobu stanovenia tejto sumy.
Prevádzkovatel' zariadenia odhlásil klientku z trvalého pobytu v obci Kapušany. Ziadosť
zariadenia ICHTHYS teda už nieje aktuálna.

P. Hamarová - Sociálny dóm ANTIC n. o. mál vžiadosti vyčíslený výpočet
ekonomicky oprávněných nákladov, príspevok požaduje na dvoch občanov s trvalým pobytom
v obci Kapušany.

P. Smetanková - to sa platí preddavkovo? Ako často? P. Hamarová - platí sa preddavkovo,
frekvencia platieb záleží od nastavenia v zmluve.

Pristúpilo sa k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 25/2021
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch neschval'uje žiadosť o poskytnutie finančného příspěvku
na prevádzku zariadenia pře seniorov žiadateFovi ICHTYS n. o., Bardejovské Kúpele 1A,
086 31 v zmysle zákon 448/2008 o sociálnych službách a o změně a doplnění zákona
č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní (živnostenský zákon) v znění neskorších
predpisov, §75, bod 12.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 9 PROTI: O ZDRŽAL SA: O
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• Uznesenie č. 26/2021
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje žiadosť o poskytnutie finančného příspěvku na
prevádzku zariadenia pre seniorov ziadatel'ovi Sociálny dóm ANTIC, n. o., Bardejov,
PodPapierňou71.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 9 PROTI: O ZDRŽALSA:0

c) Ziadosť o predlženie platnosti náiomnej zmluvy v 18 b.j.

Starostka obce informovala, že žiadateFomje p. Hudák, ktorý bývá v 18 b.j., zmluva mu
končí 31. mája 2021. Keďže finančná situácia sa u nich stabilizovala, nájom platia
v stanovenom termíne, žiada o možnost' predlženia nájomnej zmluvy na obdobie 3 rokov.
Pristúpilo sa k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 27/2021
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí s predlžením nájomnej zmluvy v 18 b.j. na dobu
urcitú 3 roky s možnosťou opakovaného predlženia zmluvy o nájme bytu pře p. Petra Hudáka
od 1.6.2021.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 9 PROTI: O ZDRŽALSA:0

d) Ziadosť o prenájom častí pozemku vo vlastníctve obce úl. Sadová, par. C. KN
C 241/1

Starostka obce: ide o žiadosť p. Jesenského, ktorý chce prenajať pozemok na výstavbu
garáže. Vo februári starostka požiadala projektanta v o odborný názor na využitie pozemku, na
ktorom sa nachádzajú garáže při bytových domoch na ulici Sadová. Názor projektanta - aby
tento pozemek nebol využívaný na garáže, skór na nějaké ihrisko, sedenie. Ak sa tam postavia
garáže - 8-10 garáží, bude zvýhodněná len istá skupina občanov. V minulosti bolí přijaté dvě
uznesenia, v ktorých bálo vedeme obce pověřené vypracovat' studiu na výstavbu garáží.

P. Smetanková - rozprávalo sa, že studia je potřebná.

P. Revay - je dostatočný priestor na parkovanie? Starostka obce - parkovacie miesta sú
obsadené, niekedy bolo jedno auto v domácností, terazje aj viac. P. Revay -je tu dopyt občanov
na parkovacie miesta? Logickejšie je ujednotiť koncept garáží. Je potřebné myslieť aj na
vnútrobloky. Ak má byť nějaká studia spracovaná, bolo by dobré prispósobiť ju tak, aby bolí
miesta na parkovanie.

P. Palovič - já som bol přítomný na střetnutí s projektantami. Garáže nedoporučujú, radšej
rozšířit' parkovacie miesta. Ziadosti na výstavbu garáží sú domčované takmer na každé
zastupitel'stvo. Je zveřejněná výzva na úpravu vnútroblokov sídlisk.

P. Havrillová navrhla prekrytie parkovacích miest strieškou, připadne prekrytie viničom, auta
sú chráněné.
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P. Smetanková - je dobré opýtať sa Fudí na ich názor, informovať ich, rozdat' im dotazník.
Starostka obce - o kupe, předají, o prenájme obecných pozemkov rozhoduje obecné
zastupitel'stvo.

P. Havrillová - ak by smě malí nejakú studiu, ukázali im návrh? P. Bohatá - ak sa bude robit'
studia, je potřebné rozdělit' parkovacie miesta na počet bytov. P. Maňkoš - na počet bytov je
dostatečný počet parkovacích miest.

P. Havrillová - opýtala sa na zahrádky, či a budu rušit'. Pani starostka - momentálně nie.

P. Petrovský, je potřebné urobit' pracovně rokovanie za týmto účelom aprísť s nějakým
konkrétným návrhem.

P. Palovič - malí by smě zadat' koncepciu, akú chceme mať, do budúceho zastupitel'stva
premyslieť ako a co by sa dalo urobit'.

P. starostka - ak bude spracovaná studia, občania pochopia možnost' využitia daného priestoru.
P. Havrillová - ak sa bude robit' studia, my musíme dať architektom zadanie, aké máme
požiadavky na využitie daného priestoru.

Pristúpilo sa k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 28/2021
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch nesúhlasí s prenájmom časti pozemku vo vlastníctve obce
úl. Sadová, par. č. KN C 241/1 k.ú. Kapušany.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 9 PROTI :0 ZDRŽALSA:0

e) Ziadosť o osadenie betonového elektrického štípa

Starostka: p. Dillhoff předložil žiadosť o osadenie štípu na pare. č. KN C 82. Na základe
tohto návrhu bola vykonaná obhliadka. P. Palovič prečítal stanovisko p. Marcina, vlastníka
susednej nehnutel'nosti, ktorý nesúhlasil s umiestnením štípa na hranici jeho pozemku
z viacerých dóvodov.

P. Revay - ak má p. Dillhoff záměr stávat' dóm, nemal by cákat' ďalšie dva mesiace. Stavebná
komisia by malá dat' stanovisko. Ak sú naliehavé žiadosti, móžu byť riešené aj skór, ako je
naplánované ďalšie zasadnutie obecného zastupitel'stva.

P.Jakubík sa přihlásil o slovo. Podl'a rokovacieho poriadku má každý občan 10 min. na
předneseme svojho příspěvku. P. Jakubík sa vyjádřil, že chcel obci pomoct', ponúkol zbemé
miesto, na ktoré Fudia vyvážajú kanáre. Cáká iniciativu od obce.

O 19:07 hod. pán Jakubík opustil obradnú miestnosť.

Poslanci sa vrátili k žiadosti p. Dillhoffa o umiestnenie elektrického štípa na pozemku pare. č.
KN C 82. P. Majirská vysvětlila vzniknutu situáciu. P. Dillhoff stavia rodinný dóm na ulici Při
trati, VSD, a.s. mu určila bod pripojenia na úl. Gabriela Kapyho. Od bodu pripojenia musí
postavit' dva štípy na zriadenie elektrickej přípojky, jeden na svojom pozemku, dmhý medzi
bodom napoj enia a svojím pozemkom. V den rokovania obecnej rady zaslal žiadosť
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o pripojenie štípa na pare. č. KN C 82 s jednoduchou projektovou dokumentáciou. Po obhliadke
na mieste a stanovisku p. Marcina, upozorněme na vedenie inžinierskych sietí požiadal
projektanta o prepracovanie návrhu. V den rokovania obecného zastupitel'stva p. Dillhoff
doručil žiadosť o umiestnenia štípa na pare. č. KN C 1321. Ak nedostane súhlas na umiestnenie
štípu, bude musieť čakať do ďalšieho zasadnutia obecného zastupitel'stva.

P.Havrillová - nová žiadosť vyvstala zriešenia danej situácie. M.á čakať do ďalšieho
zastupitel'stva?

P. Palovič - ohl'adom parcely č. KN C 82 vzniklo viac problémov. Ako vieme, že to nebude aj
s parcelou č. KN C 1321 s novým návrhem?

P. starostka-já v tejto chvíli neviem posúdiť, že dané riešenieje správné. Je to už tretie miesto
umiestnenia štípa.

P. Bohatá -je tu tretie riešenie, ktoré nevieme posúdiť, čije správné. Ako hovoří p. Revay, je
vhodné, aby stavebná komisia preverila skutočnosť. Chceme pomáhat' občanom. Ide o to, či
smě ochotní sa střetnut' na rokovaní aj mimo ďalšieho plánovaného zasadnutia. Je potřebné
posúdiť závažnost' žiadosti.

Závěr - materiály na zasadnutie OcZ sa posielajú poslancom min. 3 dni vopred. Keďže poslanci
vzhl'adom na krátkosť času nemali možnost' nastudovat' si změněné podklady, k dmhej žiadosti
sa nebudu vyjadřovat'. K riešeniu žiadosti sa střetne stavebná komisia, neskór bude zvolané
zasadnutie OcZ.

•Uznesenie č. 29/2021

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch nesúhlasí s umiestnením betonového elektrického štípu
na parcele č. KN C 82, k.ú. Kapušany.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: l (Havrillová)

f) Ziadosť o základné vybavenie kuchyně
Starostka informovala o žiadosti na doplnenie vybavenia školskej kuchyně. Žiadosť

bola zaslaná poslancem. Obec má vypracovaný projekt na rekonštrukciu kuchyně školskej
jedálne. V bode rózne v pláne investičných akcií bude táto problematika rozebraná.

P. Hamarová - ta rekonštrukcia jedálne je vrátane zariadení? P. starostka - ano.

19:24 hod. p. Revay opustil rokovaciu miestnosť.

K žiadosti nebála diskusia.

• Uznesenie č. 30/2021
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch berie na vedomie žiadosť o základné vybavenie kuchyně
školskej jedálne.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽALSA: O

O 19:26 hod. starostka obce vyhlásila páťminútovú přestávku.
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K bodu č. 14: Rozne

Starostka obce informovala poslancov:

^ odpadové hospodárstvo,
^ ponuka na predaj pozemku,
^ nájemná zmluva NOVU-MED center s.r.o.,
v^ plán investičných akcií.

Návrh na riešenie likvidáciu drobného stavebného odpadu

Starostka: p. Marcinová připravila návrh riešenia likvidácie drobného stavebného odpadu.
Poslanci obdržali výpočet nákladov při dvoch variantoch: dlhodobé a krátkodobé umiestnenie
kontajnera na zbemom mieste odpadu. Obec musí dodržať zákonnú povinnosť, zabezpečit'
likvidáciu drobného stavebného odpadu min. 2-krát do roka.

P. Palovič definoval drobný stavebný odpad podl'a zákona o odpadoch: „Drobný stavebný
odpad je odpad z běžných udržiavacích práč vykonávaných fyzickou osobou alebo pře íyzickú
osobu."Íí

Starostka obce poprosila poslancov o vyjádřeme k problematike.

P. Hamarová - je za dlhodobý prenájom - každý prerába v inom čase. S tým súhlasil aj
p. Palovic. P. Revay - na úl. Ardova sa nachádza nová skládka odpadu, v tom je aj drobný
stavebný odpad. Ak by 1'udia malí kam vozit' drobný stavebný odpad, predchádzali by smě
vzniku čiernych skládek. P. Bohatá poukázal na to, že vývoz 3 kontajnerov počas 8 mesiacov
je málo.

P. Smetanková je za jednorázové umiestnenie kontajnera, viac ako dvakrát, aspoň 4-krát do
roka.

P. Havrillová: bolo by vhodné vyskúšaťjednorazovo, viackrát do roka.

P. Revay sa opýtal na miesto pristavenia kontajnera. Starostka obce - na zberné miesto odpadu.
Bude tam zaměstnanec obecného úřadu. P. Revay -je potřebné zabezpečit' kontrolu hněď při
vstupe, zapísať měno, priezvisko, druh odpadu. Je potřebné informovať 1'udí, kam móžu
vyvázat' drobný stavebný odpad.

P. Petrovský - ak bude priestor na zbemom mieste odpadu, jednoznačné dlhodobo umiestniť
vel'kokapacitny kontajner, ak nie, tak krátkodobo.

P. Maňkoš - celoročně, ak bude možné umiestnenie na zbemé miesto odpadu. Bude to finančně
náročnejšie.

Starostka uzavřela diskusiu. Závěr: ak bude priestor na umiestnenie vel'kokapacitneho
kontajnera na zbernom mieste odpadu, dat' ho tam celoročně. Ak nie, takjednorazovo, 2-krát
do roka.

P. Petro vský - z dlhodobého hl'adiska nebude výhodnejšie kúpiť kontajner?
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Starostka - bola podaná žiadosť o dotáciu v rámci odpadového hospodárstva na Envirofond.
Ak bude schválená, móžeme uvažovat' o kupe vePkokapacitného kontajnera.

Ponuka na odpredai pozemku v k.ú. Kapušany

Starostka - ide o parcelu č. KN C 1297, ktorá sa nachádza vochramiom pasme železnice.
V územnom pláne je tam plánovaná komimikácia. Ak bude záujem o individuálnu bytovú
výstavbu v danej lokalitě, bude potřebné v budúcnosti riešiť výstavbu komunikácie.

P. Palovič - komunikácia bola plánovaná aj v súvislosti s výstavbou nádržového bloku II.
Kapušany. Uznesenie je pozastavené, nie je zmšené. V budúcnosti móže tadial' vo verejnom
zaujme viesť komunikácia. Cenová ponuka je 17 €/m2 za daný pozemok.

P. Bohatá - nedal by sa pozemek využit' aj na iný účel - napr. na zberný dvoř? Starostka obce:
pozemok sa nachádza v ochrannom pasme železnice.

Pristúpilo sa k hlasovaniu.

Uznesenie č. 31/2021

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch nesúhlasí s kupou pozemku číslo parcely 1297 k. u.
Kapušany na základe predloženej ponuky.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 9 PROTI: O ZDRŽALSA:0

Náiomná zmluva NOVU-MED center s.r.o.

Starostka: 15. l.2021 na zasadnutí OcZ bol schválený prenájom priestorov pře manželov
Havrillových. Vyzvala konatel'a spoločnosti k podpisu zmluvy. Prosím vás, aby sté sa vyjádřili,
k akému datumu má konatel' platit' nájom a energie za zrekonštmované priestory, keďže p.
Havrilla sa vyjádřil, že spoločnosť este svoju činnosť nezačala.

P. Revay - žiadosť schválená uznesením sa naplnila, spoločnosť vznikla. Ak nemajú záujem
platit', že este nemajú činnost' povolenu RUVZ, nech odovzdajú kFúče od priestorov.

P. Petrovský navrhol dohodnut' sa na splátkovom kalendáři od 1.4.2021.

P. Havrillová - rozhoduje sa o nich bez nich, nemáme ich stanovisko. Je potřebné ich požiadať
o stanovisko.

P. Maňkoš - navrhol spatné uzatvoriť zmluvu od 17.2.2021, kedy vznikla s.r.o.

P. Tirpák - ide o obecný majetok. Priestory užívajú. Aj keď budu vykonávat' služby pře
občanov, je to podnikateFská činnost'.

P. Palovič - májů tiež platit' nájom za užíváme veřejného priestranstva, parkovanie služebného
vozidla. Aký termín uvedieme?

P. Maňkoš - od uvedenia do prevádzky.
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P. starostka uzavřela diskusiu. Uzatvoriť zmluvu s dátumom 17. 2. 2021. Platit' nájom od
1.4.2021.

Plán investičných akcií

Starostka - bol aktualizovaný plán investičných akcií.

V ZŠ s MS Kapušany sa začal realizovat' projekt Změna zdroj a vykurovania - ide o změnu
spósobu vykurovania tepelnými čerpadlami.

Rekonštrukcia priestorov školskej jedálne - rozpočet bol aktualizovaný v roku 2020, ak sa
rozhodne o tejto investícii, bude potřebné aktualizovat' rozpočet a zrealizovat' veřejné
obstaráváme.

P. Havrillová-akáje celková disponibilná výška finančných prostriedkov na investičné akcie?
Starostka - cca 480 000 €.

P. Petrovský - l. rekonštrukcia kuchyně školské] jedálne, 2. chodník Zelezničná, ide
o nebezpečný úsek. Cyklistický chodník - v tejto oblasti sa očakáva podpora prostredníctvom
eurofondov. Je potřebné preveriť, aké sú možnosti využitia dotačných prostriedkov.

P. Bohatá - l. etapa chodníka Zelezničná, jedáleň, je spracovaná projektová dokumentácia na
chodník, osvětleme parku. Projekt na ihrisko sa robí. Odhadovaný rozpočet je na 46 000 €
s DPH. Park je v obrovské] ploché zamokrený za amfiteátrom. Mali by smě to riešiť naraz, aby
smě v budúcnosti neznehodnotili už vykonané aktivity.

P. Revay - chodník úl. Zelezničná. Dobudovanie kanalizácie, rekonštrukcia školskej jedálne,
podpora sportu a turizmu - investície na obnovu kontajnerov na hrade, športovisko, výkup
pozemkov za ulicou Ardova a Slánská, oprava sociálnych zariadení v obradnej miestnosti.

P. Smetanková - rekonštrukcia kuchyně v školskej jedálni, vybude vanie chodníka na
úl. Zelezničná - prvá a druhá etapa spolu, rampa v areáli školy.

P. Maňkoš - kuchyňa, chodník, zábradlie okolo štvorprúdovej cesty.

P. Hamarová - kuchyňa, kanalizácia, chodník úl Zelezničná, studia odvodnenia Bardejovskej
ulice.

P. Havrillová -je za všetky navrhované investície.

Starostka obce zhmula priority: rekonštrukcia kuchyně školskej jedálne, chodník úl.
Železničná, dobudovanie kanalizácie.

VzhFadom k vývojů pandemickej situácie starostka obce informovala poslancov o situácii
ohl'adom Kapušianskych folklórnych dní. Oslovené bolí súbory podl'a plánu z minulého roka.
Mnohé z nich neskúšali počas pandemického obdobia. Ak chceme v tomto roku organizovat'
Kapušianske folklórně dni, je potřebné s tým začat'. P. Majirská informovala, že Fond na
podporu umenia schválil 4000 € na realizáciu Kapušianskych folklórnych dní, prostriedky sú
viazané z váčšej časti na honoráre účinkuj úcim.
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Starostka obce dala hlasovat' za usporiadanie Kapušianskych folklórnych dní v roku 2021:
ZA: O PROTI: Namešpetra, Palovič, Maňkoš, Smetanková, Revay, Hamarová, Havrillová.
ZDRŽAL SA: Petrovský, Bohatá.
Starostka obce - Kapušianske folklórně dni sa v roku 2021 organizovat' nebudu, bude sa hl'adaf
iný spósob využitia získaných finančných prostriedkov.

Starostka - MUDr. Gazdík avizoval odchod zo zdravotného střediska. Ostane jeden všeobecný
lékař pře dospělých. Co sa týká hradu - bola podaná žiadosť na Ministerstvo kultury - na
materiál a na MIRRI - na zaměstnáváme pracovníkov.

Uskutočnilo sa výběrové konáme na pozíciu údržbář. Bolí přijatí dvaja uchádzači. K 31.5.2021
končí pracovny poměr ekonomka. Je vyhlášené výběrové konáme na obsadenie tejto pozície.
K 27.7.2021 končí pracovny poměr terénna sociálna pracovníčka. Projekt bude pokračovat'
ďalej, bude přijatý ďalší uchádzač.

Novinkou je spustenie systému evidencie odpadov z domácností.

P. Revay - požiadavka občanov - upravit' prevádzkové hodiny futbalového ihriska - nielen od
17:00 do 20:00, asfaltové ihrisko v parku je otvorené, je potřebné sa zjednotiť. Za Ardovou
ulicou opravit' schody, odstranit' čiemu skládku odpadu.

P. Bohatá - kfutbalovému ihrisku - všetko je o komunikácii, dá sa vyj sť vústrety podl'a
požiadaviek. Je tam správca, třeba sa naňho vprvom radě obrátit', akje potřebné sportovat'
mimo prevádzkových hodin.

P. Maňkoš - do investícií zahrnut' opravy ciest. Opýtal sa, ako je financované testovanie
COVID -19. Aký je stav so spuštěním křižovatky?

Starostka obce - výsledky testovania sa zverejňujú. Pozitívni bolí převážné cudzí občania. Za
každého jednoho testovaného je príspevok státu 5 €. Keď bude ukončené těsto vanie, bude
urobené vyhodnotenie.

Ku križovatke: starostka obce chápe, že veřejnost'je znepokojená. V novembri 2020 bolí práce
na vybudovaní křižovatky ukončené, čestná světelná signalizácia nieje spuštěná. Investorom
stavby je Slovenská správa ciest, spoločnosť Metrostav je zhotovitel'om stavby. V januári 2021
sa uskutočnilo pracovně stretnutie v Banskej Bystrici, následné niekol'kokrat e-mailom
a telefonicky bolí zo strany obce oslovené kompetentně orgány. Zo strany obce sa podnikajú
všetky kroky k tomu, aby bola CSS čím skór uvedená do prevádzky. Záleží nám na bezpečnosti
občanov.
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Zápisnica zo zasadnutía OBECNÉHO ZASTUPITEESTVA
konaného dna 23. 04. 2021 o 15:00 hod. v obradnej miestnosti OcÚ v Kapušanoch

rokovanie 03/2021
KY-147/2021/OCU-4

K bodu 15: Závěr
Starostka obce poďakovala přítomným za účast' a v čase 21:15 hod. ukončila rokovanie OcZ.

Overovatelia:
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Ing. Miroslav Bohatá

Ing. Milan Maňkoš

Zapísala: Mgr. Maria Máj irská

Kapušany, 23. 04. 2021
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Příloha: Prezenčná listina
Zveřejněná: 14.05.2021
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